
Egil Martin Solberg <egil.martin.solberg@gmail.com>

Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
11 e-poster

Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 8. september 2022 kl. 18:33
Til: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com>
Kopi: "Barrera, Pablo" <pablo.barrera@hkraft.no>

Hei Egil Martin,  

Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  

Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  

Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på kopi.  

Ha en fin dag videre.  

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

mailto:mariann.salvesen@hkraft.no


 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 

Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-sendere
og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund, noe som
har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 

Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å hente
offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet utbetalt
1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 

Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har utviklet
seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  

Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang. Medietilsynet
har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken. 

Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre for
bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt lokalradioene.
Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er at
vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com
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--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss
og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 19:46
Til: "Salvesen, Mariann" <mariann.salvesen@hkraft.no>
Kopi: "Barrera, Pablo" <pablo.barrera@hkraft.no>

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

mailto:mariann.salvesen@hkraft.no


Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.
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Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:28
Til: Robin.Hult@hydro.com



Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com
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Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.
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Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 



Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:30
Til: hthorhei@online.no

Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com


To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no
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Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com
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--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 



Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:30
Til: arne.christian.mohn@haugesund.kommune.no

Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com
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nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

mailto:mariann.salvesen@hkraft.no
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Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  



Feilikon

Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Mail Delivery Subsystem <mailer-daemon@googlemail.com> 8. september 2022 kl. 20:31
Til: egil.martin.solberg@gmail.com

E-posten er blokkert

Meldingen din til arne.christian.mohn@haugesund.
kommune.no ble blokkert. Se de tekniske opplysningene
nedenfor for mer informasjon.

Svaret fra den eksterne tjeneren var:

550 5.4.1 Recipient address rejected: Access denied. AS(201806281) [HE1EUR01FT026.eop-
EUR01.prod.protection.outlook.com]

http://he1eur01ft026.eop-eur01.prod.protection.outlook.com/


Final-Recipient: rfc822; arne.christian.mohn@haugesund.kommune.no 
Action: failed 
Status: 5.4.1 
Remote-MTA: dns; haugesund-kommune-no.mail.protection.outlook.com. 
 (104.47.0.36, the server for the domain haugesund.kommune.no.)
Diagnostic-Code: smtp; 550 5.4.1 Recipient address rejected: Access denied. AS(201806281)
[HE1EUR01FT026.eop-EUR01.prod.protection.outlook.com] 
Last-Attempt-Date: Thu, 08 Sep 2022 11:31:27 -0700 (PDT) 

---------- Videresendt e-post ---------- 
From: "Egil Martin Solberg | Radio Haugaland" <egil.martin.solberg@gmail.com> 
To: arne.christian.mohn@haugesund.kommune.no 
Cc:  
Bcc:  
Date: Thu, 8 Sep 2022 20:30:47 +0200 
Subject: Fwd: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
----- Message truncated ----- 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:31
Til: jarle.nilsen@karmoy.kommune.no

Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 
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Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 

mailto:mariann.salvesen@hkraft.no
mailto:mariann.salvesen@hkraft.no
mailto:egil.martin.solberg@gmail.com


Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

mailto:pablo.barrera@hkraft.no
mailto:mariann.salvesen@hkraft.no


Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:32
Til: arne-christian.mohn@haugesund.kommune.no

Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 



I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 

mailto:egil.martin.solberg@gmail.com
mailto:mariann.salvesen@hkraft.no
mailto:pablo.barrera@hkraft.no
mailto:mariann.salvesen@hkraft.no


Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no
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Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

mailto:mariann.salvesen@hkraft.no
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Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 



Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 8. september 2022 kl. 20:40
Til: tha@kontrollutvalgene.no, vibeke.vikse.johnsen@karmoy.kommune.no

Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene



vurdert? 

Se dialog under.

Egil

---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no
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Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.
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Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  



Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no> 9. september 2022 kl. 12:02
Til: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com>

Hei Egil Martin Solberg,

Påstandene dine rundt denne saken er vel kjent og er blitt tilbakevis av selskapet flere ganger tidligere. Jeg kan ikke
se at du legger frem ny argumentasjon eller dokumentasjon som gjør det nødvendige for eierne å kreve at selskapet
skal legge ytterligere ressurser i saken. Jeg tar til etterretning at vi er uenige om de faktiske og juridiske forholdene. 

Med hilsen

Jarle Nilsen
Ordfører
Karmøy kommune

Fra: Egil Mar�n Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Sendt: Thursday, September 8, 2022 7:31:36 PM 
Til: Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no> 
Emne: Fwd: Svar: Skal Haugaland Kra� fortsa� drive med DAB?
 
Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 

I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.

Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".

Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.

Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av et
nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd (delaktig i
misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å ha blitt ført
bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 

Se dialog under.

Egil
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---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 

Hei,
Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 

tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>:

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no
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Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en ny
vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet startet i
2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40 DAB-
sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i Haugesund,
noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge Medietilsynet
utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den gang
har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett med egne
midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil heller
aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i selskapets
vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne situasjonen har
utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken.
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i denne
sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla å drive
med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 
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Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.

 

--

Med vennlig hilsen

Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst kontakt
oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please notify
the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.

 

 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

--  
Med vennlig hilsen
Egil Martin Solberg 
Mobiltlf.: 911 77777 

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mo�a� meldingen ved en feil, vennligst kontakt oss og sle� all
informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.



No�ce: This email is intended solely for the addressee and includes confiden�al informa�on. If you have received this e-mail by an error, please no�fy the sender and
delete all informa�on and printed copies as soon as possible. 

Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 9. september 2022 kl. 12:46
Til: Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no>
Kopi: "Mohn, Arne-Christian" <arne-christian.mohn@haugesund.kommune.no>, Robin Hult <Robin.Hult@hydro.com>,
Helge Thorheim <hthorhei@online.no>, Sigmund Lier <sigmund.lier@tysver.kommune.no>, Halleland Terje
<terje.halleland@stortinget.no>, Hanne Sekkelsten <hanne.sekkelsten@medietilsynet.no>, "Barrera, Pablo"
<pablo.barrera@hkraft.no>, "Salvesen, Mariann" <mariann.salvesen@hkraft.no>, Toril Hallsjø
<tha@kontrollutvalgene.no>, vibeke.vikse.johnsen@karmoy.kommune.no, Postmottak KUD <postmottak@kud.dep.no>

DAB-KONFLIKT HAUGESUND 
Kopi: KUD, Medietilsynet, diverse involverte parter.

Det vil begynne å skje ting fremover, og det er derfor jeg nå gjør et siste forsøk på en minnelig løsning og konstruktiv
dialog. 

SVAR TIL JARLE NILSEN: Hvilke "påstander" er det du viser til? En påstand er noe man hevder og som ikke er
dokumentert eller på annet vist bevist. Ordbruken i henvendelsen fra ordføreren er derfor feil. Her er det snakk om
ubestridelige faktum som ikke er bestridt fra noen av partene.

Det er bevist over enhver tvil og bekreftet av Petter Steen jr, styreleder, i Haugaland Kraft, at selskapet har dekket alle
kostnader med et nytt DAB-anlegg. Det er like godt bevist at det er FK Haugesund som har mottatt 1,6 millioner
kroner i økonomisk støtte til DAB-sendere. Penger som da åpenbart er brukt til noe annet.  

Dette er penger som skulle ha kommet lokalradioene til gode, men som isteden har havnet i klubbkassen til FK
Haugesund. Da er heller ikke formålet med støtteordningen oppfylt.

VIL HA SVAR PÅ ENKLE SPØRSMÅL

Jeg har aldri fått svar på spørsmålene jeg stiller, noe som jeg både som journalist og eier av en lokalradio, svært
gjerne ville hatt et svar på. Hvorfor er det så vanskelig?

Det kan da ikke være slik at det offentlige, her du som ordfører eller ledelse i Haugaland kraft, nekter å svare på
spørsmål rundt den offentlige forvaltningen. Det i seg selv vil utløse en rekke reaksjoner fra vår side.

* Hvilke vurderinger ble gjort da Haugaland kraft gikk inn i dette prosjektet? Var man klar over at FK Haugesund
skulle hente støtte på denne måten?  
Planla kraftselskapet fra starten av å drive med tap, for å hjelpe FK Haugesund med å skaffe seg uberettiget støtte på
bekostning av lokalradioene?
* Er det greit for Karmøy kommune og alle de andre kommunene at man driver med tap i et prosjekt over mange år,
når vedtekter og eierskapsmelding setter lønnsomhet som forutsetning? 
* Nå har det gått mange år, uten at eierne har reagert. Hva er årsaken til det? 
* Det er åpenbart at Haugaland Kraft har påført lokalradioene store økonomiske tap, ved å blokkere for at
lokalradioene skal kunne motta egen økonomisk støtte. Hvorvidt dette er ulovlig er en annen sak, men situasjonen er
likevel slik og da mener jeg at eierne og kraftselskapet burde vurdere dette annerledes.

Jeg kan ikke etter beste evne se at prosjektet tjener verken eierkommunene eller kraftselskapet. Det eneste dere
oppnår, er å tape penger og skape en eskalerende konflikt.

Kan noen i det minste gi en god forklaring på hvorfor dere mener dette DAB-prosjektet i offentlig regi er en god ide og
hvem dette tjener? 

Egil 
A-Media AS



fre. 9. sep. 2022 kl. 12:02 skrev Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no>: 
Hei Egil Martin Solberg,
 
Påstandene dine rundt denne saken er vel kjent og er blitt tilbakevis av selskapet flere ganger tidligere. Jeg kan
ikke se at du legger frem ny argumentasjon eller dokumentasjon som gjør det nødvendige for eierne å kreve at
selskapet skal legge ytterligere ressurser i saken. Jeg tar til etterretning at vi er uenige om de faktiske og juridiske
forholdene. 
 
Med hilsen
 
Jarle Nilsen
Ordfører
Karmøy kommune

Fra: Egil Mar�n Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Sendt: Thursday, September 8, 2022 7:31:36 PM 
Til: Jarle Nilsen <jni01@karmoy.kommune.no> 
Emne: Fwd: Svar: Skal Haugaland Kra� fortsa� drive med DAB?
 
Angående konflikt mellom Haugaland Kraft og lokalradioene. 
 
I forbindelse med at ny ledelse er på plass i Haugaland kraft, tok jeg kontakt igjen for å se om vi kunne komme i en
konstruktiv dialog. Nok en gang ble henvendelsen blankt avvist. Kraftselskapet nekter å snakke med lokalradioene
om DAB.
 
Det er bekreftet at kraftselskapet driver DAB-prosjektet med underskudd og at 1,6 millioner kroner er utbetalt fra
Medietilsynet fra FK Haugesund, mens Haugaland kraft har dekket alle kostnader.
Ole Henrik Nesheim, FK Haugesund (H) og Petter Steen jr (H), Haugaland Kraft har åpenbart nære relasjoner.
Steen har bekreftet at han var sentral da dette skjedde og uttalte "Vi vant DAB-konsesjonen".
 
Det fremstår åpenbart at hensikten hele tiden var å frata lokalradioene retten til økonomisk støtte for utbygging av
DAB til fordel for drift av fotballklubben. At Karmøy kommune kan godta at styrelederen misbruker sin posisjon for å
delta i slik "tvilsom" aktivitet, finner jeg oppsiktsvekkende.
 
Noen i kommunen burde stilt noen spørsmål rundt dette; 
* Hvilke vurderinger gjorde Haugaland kraft rundt det økonomiske før de gikk i dette prosjektet?
* Ble det noen gang vurdert at lokalradioene selv allerede hadde bygget et DAB-anlegg og hvilke konsekvenser det
ville få for lokalradioene å bli påført tap av disse investeringene?
* FK Haugesund fikk utbetalt 1,6 millioner kroner, mens Haugaland Kraft tok alle kostnadene med etableringen av
et nytt mindre DAB-nett. Hva tenker kraftselskapet om dette. Var de klar over dette med støtten på forhånd
(delaktig i misbruket av økonomiske støttemidler for lokalradio), eller ble kraftselskapet selv "lurt"? Om de hevder å
ha blitt ført bak lyset. Hvorfor fortsetter de med dette da? 
* Selskapets formål og eierskapsmelding fra Karmøy kommune, slår fast at formålet er å skape inntekter til
eierkommunene. Når dette prosjektet drives med underskudd, og det åpenbart aldri har foreligget noe
forretningsplan, brytes selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Det kan også betraktes som ulovlig økonomisk
støtte når et offentlig eiet selskap driver med underskudd til fordel for private selskaper. Er disse problemstillingene
vurdert? 
 
Se dialog under.
 
Egil
 
 
 
---------- Forwarded message --------- 
Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Date: tor. 8. sep. 2022 kl. 19:46 
Subject: Re: Svar: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB? 
To: Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no> 
Cc: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no> 
 
 
Hei,
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Jeg tar dette som bekreftet på at dere ikke ønsker en konstruktiv dialog og i stedet ber om at konflikten eskalerer,
med de konsekvenser det vil ha. 
Det må i den forbindelse påpekes at vi har gjort det vi kan for å løse dette i minnelighet.
Egil 
 
tor. 8. sep. 2022 kl. 18:33 skrev Salvesen, Mariann <mariann.salvesen@hkraft.no>: 

Hei Egil Martin,  
 
Takk for din e-post. 

 

Du fremmer i din e-post en rekke påstander. Dette har du også gjort tidligere, hvorpå vi har tilbakevist
påstandene.  
 
Vi ser ingen god grunn for å gjenåpne denne saken. Ingenting i denne saken har endret seg sett fra vår
side. Vi er uenige både om de faktiske og rettslige forholdene. Da har det lite for seg å bruke tid på
diskusjon/dialog med deg/A-Media AS. 

Dersom du eller noen du representerer mener å ha et rettskrav mot Haugaland Kraft, så har du/dere full
anledning til å reise søksmål mot oss for domstolene om dette. Hvis så er tilfellet anbefaler jeg at dere gjør
nettopp det. 

Du vil ikke motta svar fra meg på eventuelle ytterligere henvendelser knyttet til dette tema.  
 
Styreleder i Haugaland Kraft Fiber AS og konsernsjef i Haugaland Kraft, Pablo Barrera, er til info satt på
kopi.  
 
Ha en fin dag videre.  
 
 

 

Med vennlig hilsen

Mariann Salvesen
Direktør

Haugaland Kraft Fiber AS

 

Mobil: +47 481 40 038

E-post: mariann.salvesen@hkraft.no

 

 

 

 

 

Fra: Egil Martin Solberg | Radio Haugaland <egil.martin.solberg@gmail.com> 
Dato: mandag, 29. august 2022 kl. 16:17 
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Til: Barrera, Pablo <pablo.barrera@hkraft.no>, Salvesen, Mariann
<mariann.salvesen@hkraft.no> 
Emne: Skal Haugaland Kraft fortsatt drive med DAB?

Hei,

 

Siden 2015 har det vært en konflikt mellom lokalradioene på Vestlandet og Haugaland kraft, senere
Haugaland kraft fiber. Nå som nytt lederskap har overtatt, tar jeg kontakt for å be om at man tar en
ny vurdering. 
 
Vi er 16 radioer som samarbeider om DAB i vårt egeneide DAB-nett på Vestlandet. Prosjektet
startet i 2012 og første del av anlegget åpnet november det samme året. Nettet omfatter i dag 40
DAB-sendere og er landets største og teknisk mest avanserte. Mye av teknologien er utviklet i
Haugesund, noe som har skapt stor internasjonal oppmerksomhet. 
 
Bakgrunnen for at Haugaland kraft ble involvert, var at FK Haugesund i 2015 så muligheten for å
hente offentlige støttemidler ved å frata lokalradioene DAB-konsesjonene. Det ble ifølge
Medietilsynet utbetalt 1,6 millioner kroner til klubben. 

Det som gjør denne saken ekstra spesiell, er at det var undertegnede som tok initiativet til
støtteordningen og jobbet den gjennom sammen med kulturminister Thorhild Widvey.

 

Ifølge styreleder Petter Steen var Haugaland kraft ikke kjent med dette. Steen hevder at alle
investeringer ble gjort av Haugaland kraft og at han ikke kjente til noe offentlig støtte. Siden den
gang har lokalradioene måtte skaffe seg en ny konsesjon og bygget videre på sitt eget DAB-nett
med egne midler. Dette er ikke greit og derfor har det vært en høyt konkliktivå. 
 
Haugaland kraft har siden starten tapt penger hver eneste måned på dette prosjektet og det vil
heller aldri bli noe grunnlag for å skape overskudd. Da er prosjektet i strid med intensjonen i
selskapets vedtekter og eierskapsmelding. Et annet spørsmål er om underskudd slik denne
situasjonen har utviklet seg, vil være i strid med statsstøtteregulativet.

 
Jeg har derfor store problemer med å forstå hvorfor Haugaland kraft fortsatt driver med dette.  
 
Det siste året er også ESA vært involvert i gjennomgangen av det som skjedde den gang.
Medietilsynet har her måtte fremlegge dokumentasjon. Vår advokat håndterer denne saken. 
 
Skulle saken havne i domstolen, vil det være naturlig å be de involverte i Haugaland kraft redegjøre
for bakgrunnen for hvorfor man gikk inn i dette prosjektet, og hvilke vurderinger som ble gjort i
denne sammenheng. Det er for de fleste vanskelig å forestille seg at ledelsen i kraftselskapet planla
å drive med underskudd for at en fotballklubb skulle få omfordelt statlig økonomisk støtte tiltenkt
lokalradioene. Men det er slik dette fremstår.

 

Det hele høres mest ut som manuset til en dårlig amerikansk gangsterfilm.

 

Jeg tror det beste for begge parter vil være å bli enige utenfor rettslokalene. Det eneste vi ber om, er
at vi får tilbakeført konsesjonene, slik at vi igjen får muligheten til å ta del i den økonomiske
støtteordningen. 

 

Da kan vi isteden snakke om et produktivt samarbeid som tjener alles interesser.
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Med vennlig hilsen
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Egil Martin Solberg 

A-Media AS | Radio Haugaland

Mobiltlf.: 911 77777

Merk: Denne e-posten er kun ment for adressaten og inneholder konfidensielle opplysninger. Har du mottatt meldingen ved en feil, vennligst
kontakt oss og slett all informasjon og utskrevne kopier så raskt som mulig.

 

Notice: This email is intended solely for the addressee and includes confidential information. If you have received this e-mail by an error, please
notify the sender and delete all information and printed copies as soon as possible.
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